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    Poznań, 6 marca 2019 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy: Wniosku o zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej z 0,4 % rezerwy w 2018 r. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

Proszę o informację, czy Miasto Poznań składało wniosek o zwiększenie części oświatowej subwencji 

ogólnej z 0,4% rezerwy w roku 2018 z tytułu dofinansowania wyposażenia w pomoce dydaktyczne 

niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w szkołach 

podstawowych. Ministerstwo Edukacji Narodowej przekazało samorządom w roku 2018 ok. 80 mln 

złotych na wyposażenie placówek oświatowych w pomoce dydaktyczne. 

 

Proszę o informację, jakie poznańskie szkoły składały wnioski oraz jakie placówki otrzymały środki 

na w/w cele. 

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


